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HALLITUKSEN KOKOUS 9/2024  

 

Aika 23.10.2024 klo 18, verkkokokous 

 

Osallistujat: Matti Honkajuuri, Jari Backlund, Erkki-Sakari Harju, Jorma Kuivalahti, Perttu 

Laaksonen, Mari-Anne Mutanen, Hannu Myllymäki, Matti Peltola, Osmo Räihä ja Tuija Engbom.  

Poissa: Päivi Rantala ja Mikko Tiainen. 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Matti Honkajuuri avasi kokouksen klo 18.04 

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 

Pöytäkirja 2024–8 on julkaistu netissä. Se hyväksyttiin muutoksitta. 

 

4. Työryhmien katsaukset 

 

Hoito-, kunnostus- ja mittaustyöryhmä 

✓ Osmo esitteli selvityksen Renkajoen ja Renkajokivarren hoitotarpeesta Vartijakosken ja 

Veittijärven väliselle alueelle. Joen kunnostustarpeita ei tällä hetkellä ole, mutta kunnon 

tarkkailu on perusteltua tehdä säännöllisesti. 

✓ Läpikäytiin työryhmän laatima ”Vedenkorkeusasteikko Renkajärven Salmilla” -dokumentti. 

Lisätään dokumenttiin vuosittaiset lukema-ajankohdat: jäitten lähtö, heinä-/elokuun 

vaihde ja marraskuun alku. Perttu hoitaa lukemisen ja tulosten kirjaamisen. 

✓ ”Näkösyvyysmittauksen dokumentointi” on työn alla. Keskusteltiin mittauspisteistä ja -

ajankohdista sekä mittaajista. Dokumentti valmistuu seuraavaan kokoukseen. 

✓ Keväällä käynnistyneeseen Leader-hankkeeseen kuulu kaksi Hämeen 

ammattikorkeakoulussa tehtävää opinnäytetyötä, joista ensimmäinen työ on valmistunut. 

Toinen työ on meneillä, viimeiset vesinäytteet otetaan 29.10. 

✓ Keskusteltiin laskeutusaltaiden tulevista tyhjennystarpeista ja ajankohdista. Matti P. tekee 

ehdotuksen asiasta aiemmin tehdyn kuntokartoituksen pohjalta. 

 

Aktiviteetti ja jäsen 

Ryhmä sopii kokousajan ja aloittaa tulevien tapahtuminen suunnittelun. 

 

Tiedotus ja jäsenistö 

Työryhmä on pitänyt palaverin 8.10 ja suunnittelun alla ovat sekä lehti että kalenteri. 2025 

kalenterin teemana on neljä vuodenaikaa.  Läpikäytiin vuoden 2025 tiedotuskalenteri. 

https://bin.yhdistysavain.fi/1583364/LKcISgaKFU5JhqSBA4WG0alsU9/2024-8%20Hallituksen%20kokouksen%20p%C3%B6yt%C3%A4kirja.pdf
https://www.renkajarvi.fi/renkajarvi/tutkimuksia-ja-mittaustietoa/renkajoki-ja-renkajokivarsi/
https://www.theseus.fi/handle/10024/866280
https://bin.yhdistysavain.fi/1583364/AdvG8O5rLVLefVvZSmpG0Y2RVT/ReSu%20laskeutusaltaat%20Kuntokartoitus%2025052022%20.pdf
https://www.renkajarvi.fi/uutiset/nelja-vuodenaikaa-vuoden-2025-renka/
https://bin.yhdistysavain.fi/1583364/U1L7zb83cC0h3dBQI9n90b98ku/Resu%202025%20tiedotuskalenteri.pdf
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5.   Tuulivoimahankkeet 

       Hämeen järviylängön kansalaisjärjestöt vetoavat UPM:ään tuulivoima-asiassa.            

       Tuulivoimavastaavat (Resu, Taka-/Alajärvi ja Sotkajärvi) tapaavat Myrsky Oy:n edustajat. 

 

6.  Onkilammin niitto  

Onkilammin kiinteistöjen omistajat ovat ehdottaneet lammin niittoa (kaksi kertaa) ja 

avustuksen hakua ELY-Keskukselta. Sovittiin, että suojeluyhdistyksen osuus on 25 % 

kustannuksista, Max 700 €. Puheenjohtaja hoitaa asiaa kiinteistönomistajien kanssa. 

 

7.  Lammin Säästöpankin tarjous 

Saatu pankkipalvelutarjous ei aiheuta toimenpiteitä. 

 

8.  Taloustilanne 

Yhdistyksen taloustilanne on vakaa.  

Läpikäytiin kalenterimyynnin tulos. Myyntihinnannosto näkyy positiivisesti tuloksessa. Hattulan 

seurakunnalle lahjoitettiin 23 kalenteria. 

  

9.  Muut esille tulevat asiat 

✓ Renkajärveen on istutettu 9000 kuhan poikasta. Renkajoen koekalastus on suoritettu, 

raportti ei ole vielä valmistunut 

✓ Hannu osallistuu Helsingin yliopiston ”virtavesien kunnostus ja vaelluskalojen suojelua 

käsittelevän tutkimuksen” haastatteluun. 

✓ Vanajavesikeskuksen Järvitärskyt- tapahtumaan 14.11. osallistuvat Tuija, Matti H ja Hannu. 

✓ Vuohiniemi-Kautio yksityistiekunnan avustushakemus liittyen Vuohiniementien alittavan 

Renkajoen siltarummun uusimiseen. Suojeluyhdistys järjestää Vuohiniemen 

rukoushuoneella erilaisia tilaisuuksia, mitkä on suunnattu alueen asukkaita laajemmalle 

yleisölle. Päätettiin myöntää avustus ja se maksetaan Rukoushuoneen tilitä. 

 

10. Seuraava kokous 

       Seuraava kokous on 26.11. klo 18 ja se on verkkokokous. 

✓ Työryhmät valmistelevat toimintakertomusta varten lyhyen kuvauksen toiminnastaan 

vuoden 2024 aikana. 

 

11. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.32. 

 

 

 

 

 

Matti Honkajuuri  Tuija Engbom 
puheenjohtaja  sihteeri 

https://www.renkajarvi.fi/uutiset/kansalaisjarjestot-vetoavat-upm-aan/

